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Vragen van het lid Mei Li Vos (PvdA) aan de Ministers van Financiën en van 
Economische Zaken over de overname van BEB door Gasunie (ingezonden 
10 april 2014). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van het bericht over de overname van BEB door 
Gasunie, waarbij het ministerie van Financiën bij nader inzien toch op de 
hoogte bleek te zijn van de grote risico’s?1 

Vraag 2
Klopt het dat (ambtenaren van) het ministerie van Financiën wel degelijk op 
de hoogte waren van de (regulerings)risico’s die hebben geleid tot een 
boekverlies van 1,5 miljard euro? 

Vraag 3
Waarom is in een eerder stadium beweerd dat het ministerie van Financiën 
hier niet van op de hoogte zou zijn? Welke rol speelde het ministerie 
van Economische Zaken hierin? 

Vraag 4
Klop het dat voor de aankoop van 50% van de aandelen Gasunie in 2005, van 
Shell en Exxon, ook te veel is betaald? Waren deze aandelen echt 2,82 miljard 
euro waard of is ook hier de staatskas benadeeld?

1 Volkskrant, «Financiën kende risico’s Gasunie», 8 april 2014, blz. 21.
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